
Protokoll 

Styrelsemöte Plotthundsklubben 2016-11-01    

Deltagare: Johan Öhman, Anders Lindkvist, Dennie Wallden, Jim Olsson och Lari Man 

   

1. Mötet öppnas 
2. Val av justerare. Ordförande och sekreterare justerar. 
3. Föregående protokoll. Inga kommentarer. 
4. Viltspårprov. 17 anmälningar. Alla är inte registrerade i SKK. Dennie Kollar upp vad det beror 

på.  Dennie gör en enkel sammanställning som vi kan använda på FB, Hemsidan och ev 
media. 

5. Johan gör ett förslag på pressmedelande om de nu mer officiella jaktproven på riktiga 
björnar. Gör ett liknade det förra. 

6. Viktigt få bra ordning på samtliga jaktprov inför det skarpa läge som blir till nästa säsong. 
7.  Årets jaktprov var det 7 anmälda.  Mer om detta sedan det varit domarkollegie. 
8. Vi avvaktar med utlottningen av Tracker bandet. Johan och Lari ser till att vi får bandet från 

Tracker innan vi går vidare. 
9. Johan och Anders ser till att få en träff med Tracker om utveckling av deras produkter. 
10. Fortfarande ingen överlåtning av avtalet Plotthund.com av Anders Bodin. Dennie bevakar så 

inte Bodin säljer till någon annan. Räknare finns på hemsidan. Jonas får kolla hur vi hittar 
den.  

11. FB. Vi har nu 133 följare. Viktigt att vi ser till att det händer lite på FB. Ansvar samtliga!! De 
som vägrar vara med på FB får komma med förslag på saker som vi kan lägga ut. 

12. Medlemsantalet har ökat med 20% !! vi är nu 49 medlemmar. 
13. Ekonomi: det finns 9860 kr i kassan. 
14. Övriga frågor: Inmönstringsärendet är avslutat för vår del. Dennie kommer att deltaga i en 

avelskonferens. Det verkar som jägarförbundet driver frågan om kamera och åtlar 
fortfarande. Flera Länsstyrelser jobbar för spårstart vid åtlar men verkar gå trögt med 
naturvårdsverket. 

 

 

 

 

 

Anders Lindkvist, Protokollförare Johan Öhman, Justerare och ordförande.  


